



COMMUNIQUE N° D/22/326 MINFOPRA/SG/DDRHE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique:
The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby announces:

Sont déclarés admissibles aux épreuves orales du concours de formation des 17, 18, 21 et 22 septembre 2024 pour le recrutement de dix (10) **élèves Conseillers Principaux de Jeunesse et d'Animation (CPJA)** à l'Institut National de la Jeunesse et des Sports (INJS), session 2024, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique.

The following candidates, placed in alphabetical order, are hereby declared successful in the physical and written parts of the scholarship competitive examination of 17, 18, 21 and 22 September 2024 to recruit ten (10) student Senior Youth and Action Counsellors (CPJA) into the National Institute of Youths and Sports (NIYS), 2024 session.

Il s'agit de / *They are:*

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
1.	CPJAN001	ABDOULAYE YAYA
2.	CPJAR158	ADAMOU SANI MOHAMA
3.	CPJAR193	AFANEMBENG DYLANE ALAIN
4.	CPJAN002	AMINOU ABDOU
5.	CPJAR203	ATCHIDA CHRISTINE FIDIN
6.	CPJAR182	AVODO NGAH ADALBERT CYRILLE
7.	CPJAR208	BAGNE ARLETTE LEONELLE BEATRICE
8.	CPJAM023	BOUBA SAH BORIS
9.	CPJAR188	CUVUT PATRICK TAÏRA
10.	CPJAR295	DEIZENMIA DOU NJI GEH
11.	CPJAR273	DEMGNE BOUYIM MURIELLE
12.	CPJAR178	DJIDAH NKOMO MARIE MEGANE
13.	CPJAR116	ENI RUTH KONGWE
14.	CPJAR250	GOH ANKEKANDA FLEUR TRYPHENE
15.	CPJAR144	GOYE JUNIOR CYRILLE
16.	CPJAG080	GUEPEZI ZOUA LILIANE
17.	CPJAG073	HAPSATOU MADI



18. CPJAM028 IBRAHIM JIGLA JIGLA
19. CPJAG079 ISMAILA ELHADJI IBRAHIMA
20. CPJAR143 MAAKEU TCHIO AISHA
21. CPJAR160 MAHAMAT NASSOUROU
22. CPJAN009 MAHAMAT NOUR MOCTAR
23. CPJAR232 MASSANGO EKANGO THOMAS CHRISTIAN
24. CPJAB086 MBAKEI ALASA NKEIH
25. CPJAR125 MBALLA BODO QUENTIN BERTRAND
26. CPJAR214 MBONGUE HELENE CLAIRE ANAÏS
27. CPJAB083 MENKEH MILDRED NUTIAGMWEH
28. CPJAR120 MEYIN A NLEMAZOM ANTOINETTE
29. CPJAR200 MGBATOU MANSING ERICK
30. CPJAR286 MILANG EBOWE JENNY MURIELLE ORNELLA
31. CPJAA109 MYRA AKAZI LEREH
32. CPJAR169 NGA MESSINA MARIE BERNADETTE MANUELLA
33. CPJAR133 NGAH ATEBA MARTINIEN
34. CPJAR257 NGORBO THERESE ANAELLE
35. CPJAR256 NGOUNGOURE NJOUNDAM ELIKA GRACIELLA
36. CPJAR159 NGUEPTCHA TCHAKOMTE SORELLE CYNTHIA
37. CPJAF090 NJOYA KARCHE ABDEL AZIZ
38. CPJAL099 NNANGA AHANDA MIREILLE MATHIEU
39. CPJAR132 NYANDJORA ZANG STEPHANIE
40. CPJAR220 NZIMA BITOME FRANCK JUNIOR
41. CPJAF089 POUOTOUOCHI DAOUDA
42. CPJAR201 SALI ABOUBAKAR FADIL
43. CPJAR259 SOUGA OTTOU GABRIEL
44. CPJAR186 TATIYORK ISRAËL PEPANDZE
45. CPJAR294 VOM NGAPOUT RAMATOU
46. CPJAR139 WANGUE ABESSOLO NATHALIE FLAVIENNE
47. CPJAG074 YOUNIMI OUMAR
48. CPJAR291 ZOULE NDIA MARIANNA TATA



Les candidats admissibles munis de leur **carte nationale d'identité**, du **récépissé de dépôt du dossier et de la photocopie du diplôme initialement exigé** passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l'INJS (Yaoundé) ou par visioconférence, le **mardi 22 octobre 2024 à 07 heures précises**.

Successful candidates along with their national identity cards, acceptance slip and a photocopy of the initially required certificate shall take the oral part of these exams by a

means of their choice, either by their physical presence at NIYS in Yaounde or by videoconference, on Tuesday 22 October 2024 at 7 a.m. prompt.

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le **vendredi 18 octobre 2024 à 15 heures 30 minutes**.

Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Friday 18 October 2024 at 3:30 p.m.

Yaoundé, le

16 OCT 2024

Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative
The Minister of the Public Service
and Administrative Reform



JOSEPH LE